

通告 Notice

Circular no.(通告編號) : HFC/2021/1339

致：杏花邨各住戶

晾曬冬天衣物及棉被

炎夏將至，為方便居民晾曬冬天衣物及棉被，本處現安排於 **2021年5月22日(星期六)至2021年8月1日(星期日)** 期間，開放下列地點供居民作上述用途：

1. 平台近 15 座籃球場附近及 19 座旁空地
2. 海濱走廊第 29 座對出空地
3. 海濱走廊 49 及 50 座對出空地

為保持屋邨整潔，居民請勿隨處晾曬衣物，否則該等衣物將會被移走而不會另行通知。

此外，**各居民切勿於上述地點晾曬內衣物或非冬天衣物以免有礙觀瞻**。居民晾曬時切勿佔用過多位置及需自行看管衣物，管理處將不會負責任何損失或損壞。

敬請留意及合作。

杏花邨管理處

2021年5月20日

To : All Residents of Heng Fa Chuen

Date : 20 May 2021

Drying Winter Clothing & Quilts

Summer is approaching, in order to facilitate the captioned exercise for our residents, the following locations will be arranged for residents to dry their winter clothing and quilts from **22 May 2021 (Saturday) to 1 August 2021 (Sunday)**.

1. The podium area behind the basketball court & beside Block 19
2. The promenade area near Block 29
3. The promenade area near Block 49 & 50

In order to keep the Estate tidy, we would like to remind all residents not to place their clothing elsewhere other than the above-mentioned areas or they may be removed without further notice. **Residents should not dry their underwear or not winter cloths at above locations to avoid unsightly observation.** Furthermore, residents should not occupy too much area when dry clothing and should be aware of your own belongings. The Management Office will not be responsible for any damage/loss whatsoever caused.

Thank you for your kind attention and co-operation.

Heng Fa Chuen Management Office



張貼通告日期: 由 2021 年 5 月 20 日 至 6 月 3 日

